
 

 

Schriftelijke vragen (art. 41 RvO) fractie GroenLinks, gemeenteraad Hilversum 
 
Datum: 22 mei 2018 
 
Geacht College,  
 
Recentelijk is bij het verleggen van kabels en leidingen voor een tweede maal asbest 
aangetroffen aan de Oosterengweg. Het werk is voor de tweede maal stil gelegd en loopt 
opnieuw vertraging op. (Bron: NH-Nieuws)   
 
Aan de Oosterengweg 15 was vroeger de tapijtenfabriek Veneta gevestigd. Asbest werd 
vroeger veel in vloerbedekking verwerkt. De fabriek is in 1978 gesloopt. Het asbestbesluit 
stamt eveneens uit 1978. In de jaren 80 is er een appartementencomplex op het terrein 
gebouwd. Er zijn veel verschillende type asbest (blauw, grijs, wit, bruin, hecht gebonden of 
niet-hecht gebonden). De gezondheidsrisico's verschillen per type. Goede voorschriften voor 
verwijdering zijn er pas sinds 1993.  
 
In de jaren 80 is er een appartementencomplex op het Veneta-terrein gebouwd. In 
2011/2012 is het kruispunt Oosterengweg-Liebergerweg-Jan van de Heijdenstraat met 
toeleidende wegen omgebouwd tot een verkeersplein, waarbij eveneens grondwerk is 
verricht. Deze werkzaamheden vonden ten dele plaats binnen hetzelfde werkterrein waar nu 
asbest is aangetroffen. GroenLinks denkt dat er een reëel risico bestaat op meer 
asbestvondsten binnen en langs het noordelijk deel van het tunneltracé. 
 
De fractie van GroenLinks heeft over de asbestvondst de volgende vragen aan het college: 
 

1. Welke typen asbest zijn aangetroffen en hoe gevaarlijk zijn deze? 
2. Is er voorafgaand aan de werkzaamheden historisch onderzoek verricht naar de 

risico’s op asbestvervuiling? Is daar door de gemeente omgevraagd bij de 
vergunningaanvraag? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het voorstelbaar dat deze asbestverontreiniging zich behalve binnen ook buiten het 
beoogde bouwterrein van de tunnelbak bevindt en wordt hier inmiddels onderzoek 
naar gedaan? 

4. Hoe verklaart u dat de asbestverontreiniging bij graafwerkzaamheden (bijvoorbeeld 
ten behoeve van het IBP, de aanleg van de bushaltekom en het glasvezelnet) in het 
verleden binnen hetzelfde werkveld niet is aangetroffen en nu wel? 

5. Wordt onderzoek gedaan naar de verontreinigingsbron en de verdere verspreiding? 
6. Wordt door de gemeente toezicht gehouden op de saneringswerkzaamheden en kunt 

u beschrijven waar dit toezicht uit bestaat? 
7. Deelt u de mening van de provincie - in uw rol als toezichthouder - dat het asbest 

ongevaarlijk is? (Zoals in het nieuwsbericht van NH-nieuws is verwoord)  
  
Wij vernemen graag uw antwoord, in afwachting daarvan, vriendelijke groet, 
 
Frank Kool 
GroenLinks 
 

https://www.nhnieuws.nl/nieuws/224856/Werkzaamheden-Oosterengweg-Hilversum-opnieuw-stilgelegd-vanwege-asbest
https://www.asbest-experts.nl/asbest-regelgeving-asbest-regels/asbestwetgeving-wetgeving-asbest-regelgeving-asbest-opruimen/asbestbesluit-1978-verbod-asbest-verboden/index.html
https://www.asbest-experts.nl/asbest-regelgeving-asbest-regels/risicos-van-asbest-gevolgen-asbest/index.html
https://www.asbest-experts.nl/asbest-regelgeving-asbest-regels/asbestwetgeving-wetgeving-asbest-regelgeving-asbest-opruimen/asbestverwijderingsbesluit-1993-asbestwetgeving/index.html

